
 

 
 

  

 الخليج للتدريب والتعليم  شركة تعديل النظام الاساسي ل  
Amending the articles of association of ALkhaleej Training and Education Company 

  

 المواد قبل وبعد التعديل  
Material before and after modification 

  
 

 تعديل المادة السابعة ( رأس المال )
Amending Article Seven (Capital)  

 قبل التعديل المادة 
Article before modification  

 بعد التعديل المادة 
Article after modification  

  

 رʈال مليون وخمسون أرȌعمائة  ) ٤٥٠٫٠٠٠٫٠٠٠ (ـــــ ب الشركة مال رأس حدد

مقسم (   سعودي   ʏأ)    ٤٥٫٠٠٠٫٠٠٠اڲ سɺم  ون رȌعخمسة   أس׿ܣ  مليون 

 أسɺم وجميعɺا سعودي ) عشرة رʈال  ١٠مٔڈا (   ɠل قيمة القيمة، مȘساوʈة

 نقدية ) تتمثل ࡩʏ رأس مال الشركة . ( عادية 

The company’s capital was set at (450,000,000) four hundred 

and fifty million Saudi riyals, divided into (45,000,000) forty-five 

million nominal shares of equal value, the value of each of which 

is (10) ten Saudi riyals, all of which are ordinary shares (cash) 

represented in the company’s capital .  

 

 رʈال  مليون وخمسون  ائة  ستم )  ٦٥٠٫٠٠٠٫٠٠٠  (ـــــ  ب الشركة مال رأس حدد

مقسم (   سعودي   ʏوستون )    ٦٥٫٠٠٠٫٠٠٠اڲ سɺم  خمسة   أس׿ܣ  مليون 

 أسɺم وجميعɺا سعودي ) عشرة رʈال  ١٠مٔڈا (   ɠل قيمة القيمة، مȘساوʈة

 نقدية ) تتمثل ࡩʏ رأس مال الشركة .  ( عادية 

The company’s capital was set at (650,000,000) six hundred and 

fifty million Saudi riyals divided into (65,000,000) sixty-five 

million nominal shares of equal value, the value of each of which 

is (10) ten Saudi riyals, all of which are ordinary shares (cash) 

represented in the company’s capital .  

  

  

 

 تعديل المادة الثامنة ( الاكتتاب في الاسهم ) 
Amending Article Eight (Share Subscription)  

 قبل التعديل المادة 
Article before modification  

 بعد التعديلالمادة 
Article after modification  

  
  

)   ٤٥٠٫٠٠٠٫٠٠٠  (    ةــــــــالبالغ المال رأس ɺمـــــــــــأس املـــك ࡩʏ المؤسسون  اكتȘب

رʈالوخمسون    أرȌعمائة   مدفوعة مليون   ةومطروح   بالɢامل سعودي 

  العام للاكتتاب
ً
 .السوق المالية لنظام وفقا

The founders have fully subscribed to the capital amounting to 

(450,000,000) four hundred and fifty million Saudi riyals, fully 

paid and offered for public subscription in accordance with the 

Capital Market Law .  

)   ٦٥٠٫٠٠٠٫٠٠٠     (    ةــــالبالغ المال رأس ɺمــــــأس ɠامل ࡩʏ المؤسسون  اكتȘب

 للاكتتاب ةومطروح   بالɢامل سعودي مدفوعة مليون رʈالوخمسون  ائة  ستم

  العام
ً
 .السوق المالية لنظام وفقا

The founders have fully subscribed to the capital amounting to 

(650,000,000) six hundred and fifty million Saudi riyals, fully paid 

and offered for public subscription in accordance with the Capital 

Market Law.  

  

  
  


